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Protokoll nr: 10 – 2024 

 

Art: Ordinarie Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

  

Datum: 11:e dec 2024 

Plats: Sjöräddningshuset, Långedrag 

 

Närvarande Adjungerade 

Jonas Turitz, ordförande Lars Afzelius 

Conny Olsson Lars Brickzén 

Birgitta Jacobsson Tommy Blom 

Bosse Wernlundh  

Stellan Dahlberg    

Leif-Göran Lundstedt  

Krister Stom  

Jan Granaas  

Lasse Carlsson  

Folke Skredsvik  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Jan valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll (Nr 9), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 5 Kommunikations Strategi 

 Jonas föreslår att denna punkt skall vara återkommande på varje styrelsemöte. 

 Jan presenterar en PP över olika kommunikationsverktyg. 

Jonas och Jan har haft ett möte där man planerat och tagit fram ett förslag som Jan 

presenterade. Jan återkommer med kostnadsförslag på utveckling och 

underhållskostnader för appen. 

             

 



§ 6 Ekonomi 

Leif-Göran presenterar den ekonomiska situationen. 

 

Våra ekonomiska händelser under oktober har varit helt enligt plan. 

Intäkter, under november: 0 kr 

 
Upplupna kostnader under november är: 12.865 kr 

 

- Månadsavgift Företagskto M-bank = 70 kr  

- Några reseräkningar = 1.775 kr  

- Arvoden 2024, 900 kr x 10 = 9.000 kr 

- Frallor till Höstmötet 16/11, 48 st = 2.020 kr 

 

 

Vårt resultat 2024-11-30 åtd är: 99.026 kr 

 

Kassa och Bank 2024-11-30 är totalt: 595.428 kr 

 

- Swedbank =  4.113 kr 

- Marginalen = 591.315 kr, varav ändamålsreserverat för VBF-100 år 200.000 kr  

 

Förväntade intäkter för kommande period: 6.000 kr 

- Ersättning från SBU, resekostnader UR = 6.000 kr 

 

Förväntade kostnader för kommande period: 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 

- Kanske några reseräkningar = 15.000 kr 

- Höstmöte lunch = 13.975 kr  

- Julblomma till revisorer + SSRS = 2.000 kr 

- Styrelsemöte med julbord = 16.000 kr 

- Redovisningskostnader BRB Redovisningsbyrå = 5.000 kr 

 

Uppskattat verksamhetsresultat för år 2024 = 50.000 kr 

 

Övrigt: 

 

- BRB Redovisningsbyrå, har kunnat återskapa Facios bokföringsfiler och 

uppbokningen från 2024-04-01 - 10-31 är klar.  Jag har ännu inte fått tillgång 

till "Moln-tjänst" i Fortnox så att jag kan göra bokningar och köra rapporter själv. BRB 

sköter årsbokslut.  

 

- Göta Kanal kommer erbjuda 25% rabatt för högsäsongs-resa på egen köl med bokning 

2025-03-03 - 03-28. 

Dessutom erbjuder Hjertmans 25% rabatt på hela sortimentet marina produkter som 

beställs på speciell Webb-plats med leveranstid 1 vecka till kund. Beställningsrutiner 

och eventuella undantag från rabatten skall dubbelkollas. 

 

- Formellt beslut att bevilja Alingsås Segelsällskap och Önnereds Sommargästförening 

utträde från VBF/SBU per 2024-12-31 skall tagas och meddelas SBU. 

 



Styrelsen godkände att Alingsås Segelsällskap och Önnereds Sommargästförening 

lämnar VBF vid årskiftet 2024/2025. 

- Leif-Göran presenterar ett förslag på budget 2025.

§ 7 Miljöinformation 

- Stellan informerar:

- Presenterar ett Gantt-schema över olika aktiviterer, ett förslag är att VBF eventuellt 
skall stödja klubbarna med att erbjuda en möjlighet för sanering av båtbottnar. Jan och 
Stellan undersöker om det är möjligt att ta fram en mobil lösning för sanering. Är det 
möjligt ekonomiskt och tekniskt? Stellan återkommer med besked angående GEL-

sanering.

- Visar en sammanställning över klubbar som har anmält sitt intresse för XRF mätning.

- Arbeta fram ett dokument som kan hjälpa klubbarna att undersöka behovet i klubbarna.

- Visar ett schema för en möjlig arbetsgång för utredning av en båt. Föreslår att vi 

skickar ut detta till klubbarna.

- Jan och Stellan har tagit fram en Business Canvas för hur man planerar för en mobil 
lösning.

- Styrelsen beslutade att Jan och Stellan jobbar vidare med projektet.

- Informerar om ett par rapporter angående silconfärger, Kryssar-klubben har gjort en 
sammanställning över olika färger och dess påverkan i naturen.

- Nytt lagkrav på frigolit måste vara inkapslad från 2025-06

§ 8 Reflektioner Höstmöte 2024 

- Bra med mycket diskusioner, positivt att Svenska Sjö var närvarande. Kritik från

klubbarna att det var lite för mycket innanläsning.

- Agendan var bred och många intressanta punkter som gjorde att bra och spännande

inlägg kom från personerna som besökte mötet.

§ 9 Årsmöte 2025 

- Jonas har undersökt möjligheterna att ha mötet på Svenska mässan, har blivit lovade 

biljetter till mässan. Problem med att Unionsstyrelsen har möte samtidigt, vilket innebär 

att Lasse och Jonas inte kan närvara.

- 15 mars,lokalen är ledig och bokad.

§ 10 Information om Organisationsgruppens arbete

- Jonas informerar att gruppen haft två möten efter UR mötet. När arbetsgruppernas 
resultat är klart kommer gruppen att bearbeta grupparbetets resultat.

§ 11 Reflektion Unionsråd 2024

- Peroner som blir ombedda att var sekreterare och ordförande bör få bättre 

information och mer insyn i arbetet som de förväntas utföra innan mötet äger rum.

§ 12 Nomineringar till Unionsstyrelsen

-  VBF bör definitivt nominera.

- Lasse informerar om vilka mandat som löper ut, information har skickats ut av SBU.



- Lasse har pratat med Per Edberg som inte ställer upp till omval, men rekomenderar Peter

Karlsson från Värmland.

- VBF föreslår att vi ställer oss bakom personerna som ställer upp för omval samt Peter Karlsson

som ersättare för Per Edberg.

§ 13 Medlemsvård och nyrekrytering

- Viktigt att vi under januari-februari ringer klubbarna som vi har ansvar för.

§ 14  Båtmässor 2025/2026

- Bosse var och besökte Amsterdam på en tillbehörsmässa 1 600 utställare från 134

länder. Många Svenska utställare var närvarade på mässan.

- Düsseldorf är värdens största Båt mässa 17 hallar. Hallberg Rassy deltog.

- Båtmässan i Göteborg 1-9 februari bokningsläget är vädigt bra, kan bero på att det är en ny

projektledare Jan Körngren.

- Båtmässan i Helsingfors 7-16 februari.

- Båtmässan i Stockholm 6-9 mars, pågår även en Antikmässa. 13-16 mars Båtmässa samt

Husbils- och husvagnsmässa. Båtlivets unga hjälte kommer att delas ut  av Gurra Krans 7 mars.

Bosse har informerat Henrik om kontaktpersoner och viktiga företag.

- Årets båtklubb kommer att delas ut till den vinnande klubbens hemort, vilket ger större

uppmärksamhet i lokala medier.

- Förändringar i båtmässor, två mässor blir en, Hallbery Rassy blir värd för mässan  22-24 augusti

öppet varv.

- Sweboat planerar för en flytande båtmässa under 2026 i centrala Göteborg.

- SBU kommer inte att ställa ut på någon av mässorna.

§ 15 Rapporter och Övrigt

- Bosse

o Inget övrigt

- Folke

o Har haft kontakt med Northwest yacht klubb.

- Krister

o Informerar om att sjösäkerhetsgruppen skall justera dokumenten för egen

kontrollen.

- Leif-Göran

o Inget övrigt

- Lasse

o Informerar om att VC17 är förbjuden från och med november 2024.

- Jonas

o Har blivit kontakt av Skaraborg och ombedd att vara ordförande på deras årsmöte.

o Jonas har blivit vald till ordförande i redaktionskomittén fr.o.m. 2025-01-01

- Birgitta

o Inget övrigt



- Conny 

o Kommer att var på rullande fot under tiden 6:e januari till 30:e april 

 

- Stellan 

o Inget övrigt  

 

- Jan 

o Inget övrigt 

 

§ 16 Kommande möten 

14 jan Digitalt 

18 feb Plats Långedrag 

11 mars Plats Långedrag 

15 mars Årsmöte Plats Långedrag 

15 april Plats Långedrag 

13 maj Plats Långedrag 

 

 

§ 17 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2024-11-20 

 

    Jonas Turitz     Conny Olsson           Jan Granaas 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Jan Granaas 

Ordförande Sekreterare Justerare
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